

雅思 A 类考前超小范围机经

超级小范围预测

针对 2015 年 06 月 13 日考试

小站教育 YOUNG 老师, 以十年磨一剑的功力, 专注托福、雅思机经的研发, 现隆重推出**雅思机经(考前超级小范围)**的超级小范围预测, 从海量的雅思历年及最新考题题库中, 凭借独具的慧眼, 针对雅思听力、阅读、写作、口语, 做出准确预测, 形成史上最小范围的雅思机经预测体系。

Contents		
1	口语机经预测	P02-04
2	听力机经预测	P04-06
3	写作机经预测	P06-11

针对 **6 月 13 日** 雅思考试热门机经, 每天更新汇总

<http://bbs.zhan.com/thread-107824-1-1.html?ysa>

机经选择太多, 可以参考 **6 月 6 日** 雅思机经命中率选择:

<http://bbs.zhan.com/thread-108296-1-1.html?ysa>

如何查看 **6 月 6 日** 雅思考试真题回忆解析? (点击以下链接)

<http://bbs.zhan.com/thread-107916-1-1.html?ysa>

2015.06.13 口语机经超小范围预测

小站口语机经本期动态:

5 月换题月后, 6 月题库进入稳定期。小站老师将进一步完善高频题库的范文答案! 即,

雅思机经发布时间表 <http://bbs.zhan.com/thread-84437-1-1.html?ysa>

Part2 中标有 **Hot/New** 字样的题目，其中标注为 **New** 的题目是本场高频题，标注有 **Hot** 的题目是 5 月以来新出现的轮换题。

新版小站口语机经使用攻略：

小站为大家精心准备了新题和热门题的参考答案，点击 Part2 中每道 **Hot/New** 口语话题的链接，即可查看相应的多种版本**参考答案 Sample Answers**，以及纯正发音的**英音与美音音频示范**。请童鞋们务必为高频题做好准备！

口语考题预测：

Part 1 (超小范围版预测内容)

完整版大范围 6 月 13 日雅思口语 PART1 预测内容请见↓↓↓

<http://bbs.zhan.com/thread-99490-1-1.html?ysa> (点击链接直接下载完整口语预测机经)

说明：点击以下链接，查看解题思路大纲 (**Hot** 为高频题，**New** 为新题)

- | | |
|---|---|
| 1. Name Hot | 30. Fruits New |
| 2. Study/major/Work Hot | 31. Text message or phone calls New |
| 3. Hometown Hot | 32. Future job New |
| 4. Living place & Accommodation Hot | 33. Parents New |
| 5. Weather/Favourite Season Hot | 34. Healthy lifestyle New |
| 6. Museum/gallery Hot | 35. Happiness New |
| 7. Gifts Hot | |
| 8. Shopping Hot | |
| 9. Holiday/Public holiday Hot | |
| 10. Punctual Hot | |
| 11. Traveling by train/car/taxi Hot | |
| 12. Weekend Hot | |
| 13. Clothes Hot | |
| 14. Sports Hot | |
| 15. TV program Hot | |
| 16. Public Transportation Hot | |
| 17. Friend Hot | |
| 18. Leisure Time Hot | |
| 19. Tree Hot | |
| 20. Guest/Visitors Hot | |
| 21. Sleep Hot | |
| 22. Numbers Hot | |
| 23. Reading Hot | |
| 24. Letters VS email Hot | |
| 25. Sky Hot | |
| 26. Newspaper Hot | |
| 27. Memorizing New | |
| 28. Film New | |
| 29. Math New | |

雅思机经发布时间表 <http://bbs.zhan.com/thread-84437-1-1.html?ysa>

6月6日雅思口语真题回忆汇总：<http://bbs.zhan.com/thread-108320-1-1.html?ysa>

Part 2 & Part 3 (超小范围版预测内容)

完整版大范围 6月13日雅思口语 PART2&3 预测内容请见↓↓

<http://bbs.zhan.com/thread-99490-1-1.html?ysa> (点击链接直接下载完整口语预测机经)

说明：点击以下中每道 Hot/New 口语话题的链接，即可查看相应的多种版本参考答案 Sample Answers，以及纯正发音的英音与美音音频示范。

Category A: People (人物)

1. [Describe a person who can use/speak a second language.](#) **New** (含美音音频)
2. [Describe a person you had disagreement with.](#) **New** (含美音音频)
3. [Describe a person who you think is fashion.](#) **New** (含美音音频)
4. [Describe a person who is a good leader.](#) **Hot**
5. [Describe a person you don't like but have to be friendly to.](#) **Hot**
6. [Describe a family member you want to work with.](#) **Hot** (含美音音频)
7. [Describe a person you know who is good at cooking.](#) **Hot** (含英音音频)
8. [A famous person you that you like.](#) **Hot**

Category B: Place (地点)

1. [Describe a place where you can read or write \(not your home\).](#) **New** (含美音音频)
2. [Describe a garden/ park you often go to.](#) **New** (含美音音频)
3. [Describe a place that can be good to relax \(not home\).](#) **New**
4. [A restaurant you like \(to go to\)/that impress you.](#) **New**
5. [A place which is far away from your home and you visited](#) **New**
6. [A historical building in your country/hometown.](#) **Hot**
[Describe a place near water that you enjoyed visiting.](#) **Hot**
7. [A place you went to that was full of colour.](#) **Hot**

Category C: Object (事物)

1. [Describe an educational TV program that you have seen.](#) **New** (含美音音频)
2. [Describe something that you want to learn more.](#) **New** (含美音音频)
3. [Describe a small successful company.](#) **New** (含美音音频)
4. [Describe a paid job you ever did.](#) **New** (含美音音频)
5. [Describe an age/stage you enjoyed mostly in your life.](#) **New**
6. [A photo \(taken by someone/you like/ taken by your friend\)](#)
[Describe a picture or photograph in your family.](#) **New**
7. [Describe a gift for others that took you long time to choose.](#) **New**
8. [Describe an indoor game in your childhood.](#) **New** (含英音音频)
9. [Describe an electronic machine you want to buy.](#) **Hot**

雅思机经发布时间表 <http://bbs.zhan.com/thread-84437-1-1.html?ysa>

10. Describe an interesting thing you have learned from the internet **Hot**
11. Describe an ambition you have not achieved yet. **Hot**
12. Describe a project that you were once involved in. **Hot**
Describe a project (or homework) you do as part of your studies.
13. An exciting sport **Hot** (含英音音频)
14. Describe a subject you didn't like before but have interests in now. **Hot**
15. Describe something you do to (help you) stay healthy. **Hot** (含美音音频)
16. Describe an interesting website you have used. **Hot** (含美音音频)
17. Describe a toy you had in your childhood. **Hot** (含美音音频)
18. Describe a piece of good news you have heard of. **Hot**
19. Describe a film you want to watch again. **Hot**
20. Describe a song you remembered in your childhood. **Hot**
21. Describe (a special) something you want to buy in the future. **Hot** (含美音音频)

Category D: Event (事件)

1. Describe a time that a child did something made you laugh. **New** (含美音音频)
2. Describe a time when you feel surprised to meet someone. **New** (含美音音频)
3. Describe an occasion you got up extremely early. **New** (含美音音频)
4. Describe an educational trip you went on. **New** (含美音音频)
5. Describe a change that will improve your local area. **New** (含美音音频)
6. Describe something that surprised you and made you happy. **Hot** (含美音音频)
7. Travel / trip **Hot**
Describe a short trip you have been on and want to do it again. Describe a special trip you would like to go on in the future. **New** (含美音音频)
8. Describe a time you lost your way **Hot** (含美音音频)
Describe a situation you got lost
9. Describe a happy family event in your childhood. **Hot** (含美音音频)
10. Describe a situation that someone gave you suggestion. **Hot** (含美音音频)
11. Describe a situation that others didn't tell you the whole truth or when you told a lie **Hot** (含英音音频)
12. Describe something you did with a group of people. **Hot**
13. Describe a prize you won in the past. **Hot**
14. Something good you did to help others **Hot**

6月13日日本场考试热门机经汇总↓↓↓ (考前保持更新)

<http://bbs.zhan.com/thread-107824-1-1.html?ysa>

6月6日雅思考试全科目真题解析汇总↓↓↓

<http://bbs.zhan.com/thread-107916-1-1.html?ysa>

雅思机经发布时间表 <http://bbs.zhan.com/thread-84437-1-1.html?ysa>